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БЕОГРАД - Европски комесар за проширење Штефан Филе рекао је уочи предстојеће
посете Београду 19. маја да је "Србија направила велики напредак" ка добијању статуса
кандидата за чланство у Унији, али и да "партнери у Србији знају шта је домаћи задатак
и знају да треба да убрзају са радом".

  

"Главни циљ посете је да охрабримо (српске власти) да искористе те, заиста последње
недеље и месеце и да се позабаве преосталим питањима на којима смо инсистирали у
нашем последњем извештају о напретку. Видим да је Србија постигла велики напредак",
рекао је Филе за Б92.

  

Упитан да објасни значај оцене главног тужиоца Хашког трибунала Сержа Брамерца за
позитивну одлуку о захтеву за кандидатски статус, Филе је поновио да је Брамерцова
оцена од нарочите важности. На директно питање да ли то значи да Брамерцов
извештај мора да буде позитиван, Филе је одговорио: " Да".

  

Говорећи о напретку који је Србија остварила напредак у периоду после предаје
одговора на Упитник ЕК у испуњавању такозваних 10 европских заповести, Филе је
рекао: "Да ли видим напредак? Да. Да ли је тај напредак довољан - остаје да се види.
Не знам, многе ствари су још у току. План постоји, њега је усвојила ваша влада у
децембру, прошле године".

  

Напомињући да је неко време изгубљено, због реконструкције Владе, европски комесар
је рекао да је током последње посете Београду изразио наду да ће нови састав убрзати
рад.

  

Циљ ове посете је, како је прецизирао, пружање подршке властима у Србији.
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"Ово је још време када дајемо подршку Србији узимајући у обзир да је савладала
изузетно велике изазове и у последњих годину и по дана учинила толико много. Сада је
прилика да се тај процес крунише", истакао је европски комесар.

  

Када је реч о дијалогу Београда и Приштине, Филе је рекао да се Комисија и чланице
слажу да су ти разговори значајан елемент регионалне сарадње.

  

"Делимо став да ти разговори не могу да се воде просто да би се разговарало већ да
морају да имају неки резултат. Али не да би задовољили неке земље или некога у
Комисији већ да би, на конкретан начин, учинили нешто за свакодневни живот људи који
живе на Косову", објаснио је Филе.

  

(Танјуг)
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